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Abstract (en)
[origin: US4456386A] The timepiece includes a low frequency oscillator serving as time base and arranged to feed a first chain of frequency dividers
having an adjustable division rate in order to display the time and a high frequency oscillator feeding a second chain of frequency dividers. During an
imprecise period established by the first chain (3) reference pulses from the second chain (7) are counted thereby to establish a binary value (HF-
DF) representing the amount of imprecision of the first chain in respect of the reference. This value is transferred into a memory in order to correct
directly or indirectly the division rate of the first divider chain. There is thus obtained an oscillator having the stability of a high frequency oscillator but
with energy consumption only slightly exceeding that of a low frequency oscillator.

Abstract (fr)
Le garde-temps comprend un oscillateur basse-fréquence (1) comme base de temps alimentant une première chaîne de diviseurs de fréquence (3)
à rapport de division ajustable pour afficher le temps et un oscillateur haute-fréquence (5) alimentant une seconde chaîne de diviseurs de fréquence
(7). Pendant une période prédéterminée réputée inexacte fournie par la première chaîne (3), on compte un nombre d'impulsions de référence
délivrées par la seconde chaîne (7) de façon à produire une valeur binaire (BF - HF) qui représente l'écart de marche de la première chaîne par
rapport à la référence. Cette valeur est transférée dans une mémoire (9) pour corriger soit directement soit indirectement le rapport de division du
premier diviseur (3). L'invention propose un oscillateur qui présente tous les avantages de stabilité d'un oscillateur haute-fréquence mais avec une
consommation qui excède peu celle d'un oscillateur basse-fréquence.
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